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Vragen van het lid Van Haersma
Buma (CDA) aan de ministers van
Justitie en van Verkeer en Waterstaat
over ladingdiefstallen. (Ingezonden
31 maart 2010)

1
Hebt u kennisgenomen van het
bericht dat de afgelopen twee weken
zeven ladingdiefstallen hebben
plaatsgevonden?1

2
Hoe beoordeelt u de veiligheid van de
uitwisselingssystemen op het
internet, via welke kanalen vracht
wordt aangeboden?

3
Is inmiddels duidelijk wie het
onderzoek naar de onderhavige
diefstallen in behandeling neemt: het
Korps Landelijke Politiediensten of
het regioteam in Venlo?

4
Wanneer zal het onderzoek naar de
ladingdiefstallen in kwestie
beginnen?

5
Is er op het gebied van
ladingdiefstallen sprake van een
trend?

6
Bent u van mening dat er voldoende
maatregelen in gang gezet zijn om de
ladingdiefstallen aan te pakken?

1 Nieuwsblad Transport, 26 maart 2010:
«Ladingdieven slaan hun slag».
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